
 

 MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE 
  

 

 

Datum: 2024-12-15 

 

Närvarande: Mikael Sahlin, ordförande 

 Kim Gustavsson, crossledamot 

 Daniel Rydberg, ungdomsledamot 

 Jerker Ljung, enduroledamot, sekreterare 

Nils Jönsson, Kassör 

 

Frånvarande:  Oscar Helgeson, jetskiledamot 

Mikael Almqvist, vice ordförande  

 

 

 

Område Anteckningar 

Ekonomi Ekonomistatus 

▪ 220 000 kr på kontot 

 

Klubbkassa Jetski 

▪ Oscar håller idag klubbkassan privat. Pengarna behöver föras över till LMCK klubbkassa. 

▪ Specifika konton för Jetski fixat men inga pengar överförda ännu.  

 

Mail ordförande Mailkorg  

▪ Inga mail att diskutera eller behandla. 

 

Besökstatus Besökstatus 

▪ 2 124 Besökare hittills vilket är näst högst antal efter 2020 då vi hade 2 446. Genererat 

bra intäkter som bör slå igenom positivt i resultaträkningen. 

 

Motorsportsarenan Möte 

▪ Ännu ingen återkoppling från LMSA angående indexhöjning av hyran. 

 

Medlemsfrågor Medlemsmöte 

▪ Datum för årsmöte planerat till måndag 10 mars, kl 18:00. 

 

Banstatus/frågor Cossbanan 

▪ Vi ser inte ut att få material gratis av kommun för att höja banan som diskuterades på 

förra mötet- 

▪ Vi har kvar att justera samtliga hopp på cross banan. 

▪ Bevattningssystemet fungerar men går inte att få webkameran att fungera med 

Laget.se. 

 

Guldhjälmsbanan 

▪ Röret klart och arbete skall planeras för att anlägga. 

 



 

Endurobanan 

▪ Grindarna vid start behöver sättas upp. Blev problem med gjutningen där betongen inte 

härdar.  

▪ Kommunen har utmed staketet vid gokartbanan. Har röjt ända in mot endurobanan 

vilket inte är optimalt för vår del.  

▪ Plan att anlägga stenparti i ett kurvpari.  

▪ För extremenduron väntar vi svar på bidrag från Svemo. 

 

Markområde Området utanför vallen 

▪ LMSA har haft möte med kommun. Verkar inte vara helt kört att hitta en lösning för att 

få nyttja utsidan. Vid separat möte mellan LMCK och LMSA framgick att LMSA är villiga 

att anpassa körning på utsidan enligt krav/önskemål från kommun. 

 

Nytt område mot tipp. 

▪ LMSA kommer att diskutera om att få hjälp att iordningsställa nytt område mot tipp. 

 

Vattenförsörjning till damm 

▪ LMSA har diskussion med kommun angående markarebete som skurit av 

vattenförsörjning till damm. 

 

Övrigt 

▪ Kommun vill röja utmed staketen för att vegetation inte skall växa in i dessa. 

 

Maskiner/Utrustningar Grållen 

▪ Rutorna är kvar att fixas. 

 

Lastmaskin 

▪ Skopa 

Arbete med att köpa in ny skopa till lastmaskin fortsätter. Finns önskemål om att även 

köpa in en större skopa för att transportera material. Styrelsen anser dock att vi inte kan 

köpa in en extra skopa för de få tillfällen vi behöver transportera material. 

 

Tigersåg 

▪ Vill köpa in en tigersåg för att enklare kunna ta ner grenar och annat. Inuläget får vi 

använda yxa eller motorsåg.  

 

Ny kiosk 

▪ Möjlighet finns att komma över byggbodar från Klaravik för en mindre kostnad. Idé om 

att ställa upp dessa vid spolplatta. Vi måste beakta att detta kräver bygglov som kostar 

kring 40 000kr. Denna typ av arbete måste ramas in som ett projekt där allt sammaställs 

och styrelsen kan besluta. 

 

Tävlingar Serielaget 

▪ Philip skall ta fram eget förslag på kontrakt. Detta är inte ännu presenterat. 

 

Event Inga punkter diskuterades. 

Utbildningar Inga punkter diskuterades 

 



 

Svemo Inga punkter diskuterades 

 

Övrigt Ersättning till tränare 

▪ Tuva har ännu inte erhållit ersättning för sin insatts som utbildare. 

Nästa möte Nästa styrelsemöte 2025-01-13, kl 17:00  

 

 

 


